
Protokół Nr L 

 

      sesji Rady Gminy Szydłów, która odbyła się w dniu 30 czerwca 2010 r. w sali  

konferencyjnej Urzędu Gminy w Szydłowie. Obrady rozpoczęły się o godz. 830,          

a  zakończyły o godz. 1030. 

     W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych na ogólną liczbę 14. Lista obecności 

radnych jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

     

                                             Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami RG. 
6. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmian w budżecie gminy na 2010 r., 
            - udzielenia bonifikaty przy sprzedaży zabudowanej nieruchomości położonej  
             w Rudkach, 
           - przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków  
             zagospodarowania przestrzennego i zmiany planu zagospodarowania gminy  
             Szydłów w granicach administracyjnych sołectw: Brzeziny, Osówka, Potok,  
             Potok Rządowy, Rudki, Wymysłów, 
           - udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Łubnice. 
      7.  Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
      8.  Wolne wnioski i informacje. 
      9.  Zamknięcie obrad.  
 
Ad. 1. 

 

Obrady L sesji Rady Gminy Szydłów otworzył i przewodniczył obradom 

Przewodniczący Rady Gminy – Roman Baron, który powitał obecnych na sesji 

radnych, Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, pracowników UG, sołtysów oraz 

zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności radnych stwierdził quorum uprawniające radę Gminy do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad. 2. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym proponowany porządek obrad L 

sesji RG i poprosił radnych o zgłaszanie wniosków, co do jego zmian lub 

uzupełnienia. Wnioski takie nie zostały zgłoszone i w przeprowadzonym głosowaniu 

jawnym porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 
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Ad. 3. 

 

Przewodniczący RG poinformował, że do chwili rozpoczęcia obecnej sesji 

stanowisko pracy UG do spraw obsługi Rady Gminy nie zdążyło przepisać protokołu                 

z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 22 czerwca 2010 r. – protokół zostanie 

przyjęty na następnej sesji RG wraz z protokółem z obecnej sesji.  

 

Ad. 4.  

 

W tym punkcie porządku obrad radni zgłosili następujące zapytania i interpelacje:  

- Tadeusz Gąsiorek – zaproponował aby Urząd Gminy wystąpił do Zarządu Dróg  

   Powiatowych w Staszowie o spowodowanie podniesienia poziomu studzienki  

   kanalizacyjnej do poziomu nawierzchni jezdni – studzienka znajduje się na  

   wysokości remizy OSP w Korytnicy. 

 

Ad. 5. 

 

Sprawozdanie z działalności między sesjami RG przedstawił pan Jan Klamczyński - 

Wójt Gminy Szydłów i powiedział, że okres między sesjami był krótki i jest niewiele 

problemów, które następnie przedstawił radnym, a to: 

- trzy sołectwa złożyły wnioski i programy dotyczące odnowy wsi, 

- komisja gminna szacuje szkody powstałe w wyniku gradobicia, 

- powstają problemy w trakcie budowy kanalizacji w Szydłowie, które są  

  rozwiązywane na bieżąco, tak aby nie wstrzymywały robót, 

- dokonany został objazd dróg gminnych celem sprawdzenia ich stanu technicznego, 

- uczniowie i rodzice dzieci uczących się w szkole podstawowej w Szydłowie  

  interweniowali u Wójta aby w Gimnazjum w Szydłowie zatrudnić nauczyciela chemii,   

  który był zatrudniony w tej placówce na okres zastępstwa. Wójt wyjaśnił  

  zainteresowanym, że w sprawie zatrudnienia nauczyciela władnym do podjęcia  

  decyzji jest dyrektor szkoły. Problem był bardzo drażliwy ale udało się go rozwiązać, 
- w lipcu br. zostaną wyłożone do publicznego wglądu zmiany w planie  

   zagospodarowania przestrzennego gminy, 

- po 15 lipca br. można będzie składać do LGD „Białe Ługi” wnioski o dofinansowanie  

  zadań 

 

Ad. 6. 

 

Projekt zmian w budżecie gminy na 2010 r. przedstawiła i szczegółowo omówiła pani 

Alicja Kłonicka – Skarbnik Gminy Szydłów. Dokonywane zmiany wynikają                   

z otrzymanych środków – dotacji na realizację zadań, mniejszych kwot wydatków na 

wcześniej planowane zadania i tak między innymi na drogę w Osówce były 

zabezpieczone środki kwocie 190.700,00 zł, a realnie potrzeba będzie 140 tys. zł.     

W związku z tym, w imieniu  Wójta Gminy składa wniosek o zmniejszenie dotacji dla 
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powiatu o 40 tys. zł i środki te przeznaczyć na: zakup rumoszu na drogi – 10 tys. zł, 

zakup kamienia na drogi – 20 tys. zł, transport kamienia – 10 tys. zł. 

Następnie Skarbnik Gminy przedstawiła główne zmiany w budżecie gminy na 2010 r. 

dokonywane na obecnej sesji RG: 

- w dziale 600 „Transport i łączność” - rozdz. 60016 § 6208 zwiększa się  o kwotę    
  659.575,00 zł -  dotacja z Ministerstwa Finansów na zrealizowaną inwestycję pn.  
  Przebudowa drogi gminnej w Korytnicy. 
Natomiast w planie wydatków wprowadza się następujące zmiany: 
Wydatki zwiększa się: 
- w dziale 010 „Rolnictwo i leśnictwo” - rozdział 01095 § 6050 - Zagospodarowanie  
  zbiornika w Brzezinach - 15.000,00 zł. 
- w dziale 600 „Transport i łączność” - rozdział 60016 zwiększa się o kwotę  
  225.500  zł, a rozdział 60014 zmniejsza się  o 40.000,00 zł,  środki przeznacza się  
  min: § 6050 - budowa nawierzchni drogi gminnej Szydłów Korytnica - 110.500,00 zł, 
  § 6050 - zagospodarowanie terenu na parking w Kotuszowie – 10.000,00 zł, 
  § 4210 - remont drogi Solec Tuczępy – 25.000 zł i zakup kamienia – 20.000,00 zł, 
  § 4270 - wykonanie nakładki bitumicznej na ul. Krakowskiej w Szydłowie -    
      30.000,00 zł 
  § 4300 - transport kamienia 20. 000,00 zł. 
- w dziale 754 „Bezpieczeństwo Publiczne i Ochrona Przeciwpożarowa” –  
  rozdz. 75412 – Ochotnicze Straże Pożarne: 
  § 3020 – ekwiwalent za udział w akcjach usuwania klęsk żywiołowych – 8.075,00 zł, 
  § 4210 – zakup wyposażenia do świetlicy OSP w Solcu – 28.000,00 zł, 
  § 6050 – zakup samochodu dla Jednostki OSP w Potoku – 20.000,00 zł, 
  § 4210 – zakup blachy na remont strażnicy w Korytnicy – 4.500,00 zł. 
Do przedstawionych wyjaśnień pytanie zadał radny Stanisław Fit – dotyczyło ono 
wielkości środków finansowych na strażnicę OSP w Solcu, gdzie wcześniej 
proponowano środki w wysokości 35 tys. zł, a obecnie jest proponowane 15 tys. zł. 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że z programu „Odnowa Wsi” na zakup wyposażenia 
strażnica w Solcu otrzymała kwotę 28.000,00 zł i takie środki są zabezpieczone w 
budżecie. W chwili kiedy Gmina otrzyma zwrot nakładów w wysokości 19.500,00 zł, 
to zostaną one przeznaczone na zadania inwestycyjne, między innymi na strażnicę 
OSP w Solcu. 
Innych uwag lub zastrzeżeń do przedstawionych i omówionych zmian w budżecie  
uchwały nie było. 
Przewodniczący obrad na wstępie poddał pod głosowanie wniosek Wójta Gminy         
o zmniejszeniu dotacji dla powiatu i przeznaczeniu tych środków na drogi gminne. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
Następnie Przewodniczący RG przedstawił projekt uchwały Nr L/ 257/ 2010               
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 r. Radni nie zgłosili uwag lub zastrzeżeń 
do tego projektu i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie 
uchwaliła tę uchwałę. 
 

UCHWAŁA  Nr L/ 257/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Z kolei Przewodniczący RG przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie udzielenia 
bonifikaty przy sprzedaży zabudowanej nieruchomości położonej w Rudkach i porosił 
Wójta Gminy o przedstawienie wyjaśnień w tej sprawie. 
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Wójt Gminy przedstawił problem przedmiotowej nieruchomości położonej                   
w Rudkach, którą użytkuje „Caritas” Diecezji Kieleckiej prowadząc tam dom opieki 
społecznej. Do tego celu zaadaptowany i zmodernizowany został budynek byłej 
szkoły podstawowej. Obecnie „Caritas” pragnie rozbudowywać ten ośrodek i w tym 
celu konieczne jest aby był właścicielem obiektu i nieruchomości. W sprawie 
sprzedaży tej nieruchomości przeprowadzono szereg rozmów, dyrektor „Caritas” 
kilkakrotnie spotykał się w tym celu z radnymi i Wójtem Gminy, została dokonana 
wycena nieruchomości i budynku przez uprawnionego rzeczoznawcę. „Caritas” chciał 
aby zastosować w stosunku do niego bonifikatę w wysokości 90 % wartości 
nieruchomości wycenionej przez rzeczoznawcę. Po ostatnich rozmowach ustalono, 
że Rada Gminy zastosuje bonifikatę w wysokości 80 % przy sprzedaży 
nieruchomości, a z kolei „Caritas” zastosuje 30% bonifikaty dla pensjonariuszy           
z Gminy Szydłów przez okres 10 lub 20 lat. W chwili obecnej nie został jeszcze 
dokładnie sprecyzowany okres stosowania bonifikaty, zostanie to ustalone                 
w najbliższym okresie w trakcie rozmów z dyrektorem „Caritas”. 
Zabierając głos Przewodniczący RG wyraził swój niedosyt takim załatwieniem 
sprawy, bowiem Rada Gminy ma podjąć uchwałę bez porozumienia w sprawie 
zobowiązań „Caritasu” jakie były wnioskowane przez RG. 
Odpowiadając Wójt Gminy zapewnił, że przed spisaniem aktu notarialnego w sprawie 
sprzedaży przedmiotowej nieruchomości zapozna radnych z treścią porozumienia             
i zawartymi w nim ustaleniami. 
W podobnym tonie co Przewodniczący RG wypowiedział się radny Krzysztof Ćwiek, 
który stwierdził, że obydwie uchwały, tj.: w sprawie udzielenia bonifikaty przy 
sprzedaży zabudowanej nieruchomości położonej w Rudkach i w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego i zmiany planu zagospodarowania gminy 
Szydłów w granicach administracyjnych sołectw: Brzeziny, Osówka, Potok, Potok 
Rządowy, Rudki, Wymysłów były rozpatrywane i omawiane na posiedzeniach 
komisji. Uchwały nie były kompletne, nie zawierały stosownych porozumień lub 
umów. W takim przypadku nie ma pewności czy wnioskowane przez radnych 
ustalenia będą w przyszłości respektowane po uchwaleniu uchwał. W związku z tym 
radny wyraził też obawę, że w przyszłości np. koszt sporządzenia zamian planu 
zagospodarowania przestrzennego tak aby możliwa była budowa elektrowni 
wiatrowych, może spaść na Gminę. Jako przykład przytoczył poprzednio uchwalane 
uchwały dotyczące np. zakupu autobusu, na który później należało wygospodarować 
środki aby wyposażyć go w odpowiednie ogrzewanie, a obecnie mówi się                    
o wyposażeniu autobusu w klimatyzację. Podobnie było z budową wodociągu            
w Potoku – później okazało się, że w projekcie wodociągu nie ujęto pięciu 
gospodarstw rolnych. 
Głos zabrał Wójt Gminy, który odpowiadając wyraził zobowiązanie, że nie zrobi nic 
wbrew decyzjom i ustaleniom Rady Gminy i jeżeli tylko będzie gotowa umowa            
z „Caritasem” to zapozna z nią radnych. Natomiast w sprawie elektrowni wiatrowych 
to dobrze zdaje sobie sprawę z konsekwencji i jeżeli będzie podjęta uchwała to będą 
prowadzone rozmowy z firmą „Ekowat”, która zainteresowana jest budową elektrowni 
wiatrowych. 
Innych uwag lub zastrzeżeń do projektu uchwały nie było. 
Przewodniczący RG zarządził głosowanie jawne celem jej uchwalenia i Rada Gminy 

większością głosów uchwaliła tę uchwałę – 11 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące 

się”.  
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UCHWAŁA  Nr L/ 258/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Następny projekt uchwały  przygotowany na obecną sesję i przedstawiony przez 
Przewodniczącego RG dotyczył przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego i zmiany planu 
zagospodarowania gminy Szydłów w granicach administracyjnych sołectw: Brzeziny, 
Osówka, Potok, Potok Rządowy, Rudki, Wymysłów. 
Wyjaśnienia w sprawie przyczyn podejmowania tej uchwały przedstawił Wójt Gminy 
mówiąc, iż już kilka lat temu wynikł problem budowy elektrowni wiatrowych na terenie 
gminy, szczególnie drażliwie przebiegał on w samym Szydłowie, gdzie w efekcie 
mieszkańcy sołectwa nie wyrazili zgody na ich budowę. Natomiast firma „Ekowat” 
zainteresowała się innymi terenami Gminy Szydłów i wyraziła chęć inwestowania      
w elektrownie wiatrowe właśnie na obszarach sołectw, których dotyczy projekt 
uchwały. W tej sprawie odbyło się szereg spotkań przedstawicieli firmy                       
z mieszkańcami sołectw i radnymi i w efekcie tych rozmów okazało się, że ich 
mieszkańcy wykazują chęć budowy elektrowni na swoich terenach. Jednak aby 
zamiary te urzeczywistnić należy opracować zmiany studium uwarunkowań                  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego i zmiany planu zagospodarowania 
gminy w granicach administracyjnych tych sołectw. W toku dalszych rozmów 
uzgodniono z zainteresowaną firmą, że Gmina wykona zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego, a firma „Ekowat” 
wykona zmiany planu zagospodarowania gminy w granicach administracyjnych tych 
sołectw. Firma zapewniła, że przystąpi do opracowania zmiany planu 
zagospodarowania przestrzennego równocześnie z opracowaniem zmian studium 
przez Gminę. 
Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały i w przeprowadzonym 
przez Przewodniczącego RG głosowaniu jawnym, przy jednym głosie 
„wstrzymującym się” uchwaliła tę uchwałę. 
 

UCHWAŁA  Nr L/ 259/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

 

Ostatni projekt uchwały przygotowany na tę sesję RG dotyczył udzielenia 

pomocy rzeczowej Gminie Łubnice. Projekt uchwały przedstawił radnym 

przewodniczący Rady Gminy, a wyjaśnień udzielił Wójt Gminy mówiąc, iż w czasie 

ostatniej powodzi jaka nawiedziła niektóre rejony  Województwa Świętokrzyskiego 

powstało szereg zniszczeń zarówno w infrastrukturze drogowej jak i innych 

dziedzinach życia. Pragnąc okazać solidarność  z mieszkańcami rejonów dotkniętych 

żywiołem, Gmina Szydłów na miarę swoich możliwości budżetowych może udzielić 
wsparcia usuwania skutków klęski żywiołowej w Powiecie Staszowskim i przydzielić 
pomoc rzeczową w kwocie 10.000,00 zł  na remont dróg w Gminie Łubnice. 

Radni nie zgłosili uwag lub zastrzeżeń do przedstawionego projektu uchwały     

i Przewodniczący RG poddał projekt pod głosowanie. W przeprowadzonym 

głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę. 
UCHWAŁA  Nr L/ 260/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 
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Ad. 7. 
 
Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na problem postawiony przez radnego Tadeusza 
Gąsiorka i powiedział, że wystąpi do władz powiatu celem usunięcia usterek na 
drogach powiatowych. 
 
Ad. 8. 
W tym punkcie porządku obrad zgłoszone zostały następujące wnioski i informacje: 
- pan Tadeusz Kręcisz – sołtys sołectwa Potok – zgłosił potrzebę wykoszenia trawy      
  i chwastów wokół budynku byłej szkoły podstawowej w Potoku, 
- radna Monika Michalec – zgłosiła potrzebę dowozu kamienia na drogę w Małych  
  Brzezinach, 
- pan Stanisław Buszko – sołtys sołectwa Jabłonica – zgłosił potrzebę dowozu 4  
  samochodów rumoszu na drogę w Jabłonicy oraz rozgarnięcie tego rumoszu  
  koparką, 
- pani Helena Orłowska – sołtys sołectwa Wymysłów – poinformowała, że nikt jej nie  
  zawiadomił iż będzie wożony kamień i rumosz na drogi gminne, 
- radny Ryszard Sadłocha – zaproponował aby w pierwszej kolejności robić to  co  
  zostało wcześniej obiecane, a dopiero później realizować kolejne zgłoszenia  
  remontu dróg gminnych,  
- radny Adam Zmorek – zapytał czy był dowieziony kamień na drogę obok szkoły           
  w Solcu, 
- radny Janusz Juszczak – stwierdził, że jeżeli kamień i rumosz będą wożone po  
  trosze na każdą drogę to nigdy nic nie zostanie porządnie zrobione. Jego zdaniem  
  należy sprawy rozwiązywać kompleksowo – wywieźć kilka samochodów kamienia  
  lub rumoszu, następnie wysłać tam koparkę aby rozprowadziła nawieziony materiał  
  i wtedy dopiero wozić na następną drogę. Następnie stwierdził, że droga Jabłonica   
  – Kotuszów była remontowana kilka lat temu i od tego czasu nic tam nie robiono,        
  a należałoby dowieźć kilka samochodów kamienia lub rumoszu. 
  Zaproponował także aby na każdym odcinku drogi dokonać wspólnie z sołtysem  
  danego sołectwa uzgodnień zakresu robót i później to realizować. 
- Wójt Gminy, zabierając głos zaproponował aby po zakończeniu obrad sesji  
  pozostali sołtysi i wspólnie ustalą dalszy plan działania – gdzie jest potrzeba  
  dowozu kamienia lub rumoszu, a gdzie potrzebna jest koparka, 
- pan Tadeusz Kręcisz – sołtys sołectwa Potok – zaproponował aby pracownik UG  
  odpowiedzialny za drogi kontaktował się z sołtysem danej miejscowości, 
- pani Bożena Wójcik – sołtys sołectwa Solec – zgłosiła potrzebę dowozu kamienia  
  na drogę między gospodarstwem pana Poździocha a Solcem, bo nie można tam  
  przejechać, 
- radny Roman Baron – zapytał o remont Ośrodka Zdrowia w Potoku – jeżeli Gmina  
  przeznaczyła na ten cel 100 tys. zł, a SPZOZ deklaruje udział w kwocie 35 tys. zł to  
  kto będzie wykonawca zadania Gmina czy SPZOZ. 
  Wójt Gminy odpowiedział, że wykonawcą remontu będzie Gmina. 
- Wójt Gminy – poruszył problem zbiórki darów dla powodzian – aby dokładnie  
  zdeklarować kto, co  i ile może darować – tak aby można zorganizować odpowiedni  
  transport, być może mieszkaniec Gminy dysponuje takim pojazdem i mógłby  
  zawieźć zebrane produkty. W tej sprawie należy kontaktować się z pracownikiem  
  UG – panią Anną Chojecką, 
- radny Ryszard Sadłocha – zaproponował aby z Gminy Łubnice przyjechał  
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  samochód i zabrał darowane produkty, 
  Wójt Gminy odpowiadając stwierdził, że jeżeli my wystąpiliśmy z inicjatywą, to  
  musimy sami rozpoznać możliwości i zorganizować odpowiedni transport. Każdy  
  sołtys winien zorientować się w ilości darowanych rzeczy i wówczas zdecydujemy       
  o transporcie. 
- radny Janusz Juszczak – stwierdził, że w Kotuszowie najczęściej darowane były  
  środki czystości, a zbiórka prowadzona była przez parafię w Kotuszowie, a dary  
  zostały zawiezione przez OSP. Wyraził przekonanie, że wykonałyby to również inne  
  jednostki OSP, 
- pan Tadeusz Kręcisz – sołtys sołectwa Potok – zaproponował aby dokładnie  
  określić ilość darów, np. zbalowane siano, 
- radny T. Gąsiorek – zaproponował aby zebrane ziarno zawiózł ciągnik ZGK              
  w Szydłowie, 
- radny Stanisław Czechowski – poprosił aby Wójt wyjaśnił sprawę wodociągu              
  i Ośrodka Zdrowia w Potoku. 
  Odpowiadając Wójt Gminy stwierdził, że w budżecie Gminy są zabezpieczone  
  środki na budowę wodociągu. Dokumentacja na to zadanie miała być ukończona do  
  dnia 20 czerwca br. ale okazało się, że w wykonywanym projekcie pominięto 5  
  gospodarstw i należy ująć je w projekcie. W związku z tym firma wykonująca projekt  
  wnioskowała  o przesunięcie terminu wykonania projektu do końca lipca br.  
  Następny krok po wykonaniu projektu to wniosek o pozwolenie na budowę                 
  i ogłoszenie przetargu, ale tym będzie się już zajmował ZGK w Szydłowie. 
  Podobna sytuacja jest z Ośrodkiem Zdrowia w Potoku – środki finansowe są  
  zabezpieczone w budżecie Gminy, należy zaktualizować projekt techniczny                  
  i wystąpić z wnioskiem o pozwolenie na remont i ogłosić przetarg na roboty.  
  Obecnie wykonywana jest aktualizacja projektu technicznego. Wójt wyraził nadzieję,  
  że na przełomie sierpnia i września br. rozpoczną się prace w tym obiekcie. 
- radny St. Fit – zapytał jak przedstawia się sprawa z projektem remontu remizy OSP  
  w Solcu. 
  W odpowiedzi Wójt Gminy stwierdził, że projektant – pan Kwiatkowski – chce  
  poprzez Gminę zmienić projekt remontu, ale jeżeli podjął się wykonania projektu to  
  winien go również sam poprawić. Ponieważ to Prezes OSP Solec zlecał wykonanie  
  projektu, to w dniu dzisiejszym Wójt przekaże pismo w sprawie poprawek w  
  projekcie remontu budynku właśnie Prezesowi OSP i po dokonaniu odpowiednich  
  korekt Gmina wystąpi o pozwolenie na remont. 
- pani Wanda Niedbała – sołtys sołectwa Kotuszów – stwierdziła, że w związku ze  
  zwiększonym ruchem drogowym notuje się już pierwsze wypadki drogowe  
  powodowane między innymi ograniczoną widocznością przez rosnące chwasty na  
  łukach i zakrętach dróg. Nie są wykoszone pobocza dróg obok gospodarstwa           
  p. Dudy. Jest to droga powiatowa, ale jej zdaniem również właściciele działek  
  położonych wzdłuż dróg winni dbać o bezpieczeństwo i wykaszać pobocza tych  
  dróg. 
  Wójt Gminy zabierając głos zwrócił się z apelem do sołtysów aby poprzez Rady  
  Sołeckie wpływali na mieszkańców w zakresie dbałości o otoczenie a nie tylko  
  oczekiwali na wykonanie prac porządkowych przez Gminę, której możliwości w tym  
  względzie są ograniczone. 
- pan St. Buszko – sołtys sołectwa Jabłonica – stwierdził, że mieszkańcy lekceważą  
  nawet pisemne wystąpienia o utrzymanie ładu i porządku i jego zdaniem należy          
  w stosunku do tych osób wyciągać stosowne konsekwencje. 
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Ponieważ innych głosów nie było, Wójt Gminy poinformował Radę Gminy o prośbie 
jaką otrzymał od pana Jasina, która dotyczy wynajęcia jego rodzinie na okres 5 lat 
mieszkania  w budynku komunalnym w Szydłowie, w tzw. agronomówce. Przedstawił 
on jednocześnie kosztorys niezbędnego remontu lokalu i zakres robót. Po rozmowie       
z p. Jasinem Wójt zadeklarował, że Gmina da pracownika do wykonania robót 
remontowych, a pan Jasin pokryje koszty zakupu materiałów budowlanych. Ponadto 
Wójt wyjaśnił, że w chwili obecnej budynek jest praktycznie nie zamieszkały - pan 
Cichoń zajmuje tylko jedno pomieszczenie. W przypadku gdyby wynajem doszedł do 
skutku  w Gminie zamieszkałby artysta plastyk, zwiększyłaby się liczba ludności, a do 
szkoły przybyłby jeden uczeń. 
 
Ad. 9. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek obecnej sesji Rady Gminy 
został w pełni zrealizowany i wyczerpany i dokonał zamknięcia obrad L sesji RG. 
 
 
 Protokołowała  
 
Alicja Kłonicka 


